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1. Aanleiding 

• Nadat het Commissiedebat Drugsbeleid tweemaal is verzet (14 februari en 

21 maart), is dit omgezet naar een Schriftelijk Overleg. Op 22 april jl zijn 

de vragen bij JenV binnengekomen zoals op 18 april ingediend door de 

Vaste Kamercommissie Justitie en Veiligheid. 

• In totaal hebben de Kamerleden 83 vragen gesteld zowel op het terrein 

van JenV (primair DGO en DGRR) als VWS (zowel minister voor Medische 

Zorg als Staatssecretaris VWS). 

 

2. Geadviseerd besluit 

• Akkoord op beantwoording van de gestelde vragen en verzending hiervan, 

samen met bijgevoegde begeleidende brief, aan de Kamer. 

• NB. Geel en groen gearceerde antwoorden liggen primair op het terrein 

van JenV (en zijn beantwoord door respectievelijk DGO en DGRR). Rood 

gearceerde antwoorden zijn primair beantwoord door VWS en worden 

parallel ter akkoord voorgelegd aan betreffende bewindspersonen. 

Uiteraard zijn alle vragen waar nodig in samenwerking en afstemming tot 

stand gekomen.  

• Informeren over de conclusies van de rapportage en de aanbiedingsbrief 

waarmee het rapport aan de Kamer wordt aangeboden.  

 

3. Kernpunten 

• Bijgaand vind u de beantwoording van de vragen (bijlage 1) alsmede een 

begeleidende brief (bijlage 2).  

• De beantwoording is samen met DGRR tot stand gekomen mede met dank 

aan en in afstemming met DGPenV, DGSenB, politie, OM, EZK, IenW, 

MinFin/Douane en het Trimbos Instituut.  

• VWS is voornemens om, tegelijkertijd met beantwoording van het SO, de 

rapportage van het CAM naar aanleiding van de motie van Nispen1 naar de 

Kamer te sturen. Bijgaand de rapportage en de aanbiedingsbrief ter 

informatie.  

 

 

 
1 Tweede kamer, vergaderjaar 2020-2021, 24 077, nr. 479 
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4. Toelichting 

Schriftelijk overleg 

 

• Er is geen harde afspraak over de termijn waarbinnen de beantwoording 

van de vragen van het SO weer in de Kamer moeten liggen. De richtlijn 

voor beantwoording is 3 weken. Gezien de hoeveelheid en aard van de 

vragen en in de context van het reces is dit niet haalbaar gebleken. Tot op 

heden heeft de Kamer ook nog niet om beantwoording van de vragen 

gevraagd. Streven is uiteraard om dit voor te zijn en beantwoording zo 

snel mogelijk richting de Kamer te sturen.  

 

Rapportage CAM nav motie van Nispen 

 

• Op 8 juli 2021 werd de motie van Nispen aangenomen waarmee werd 

verzocht te onderzoeken of de huidige omgang met typen drugs en de 

indeling in lijsten nog wel objectief wetenschappelijk is te rechtvaardigen.  

• Hierop heeft MinVWS op 1 februari 2023 het Coördinatiepunt Assessment 

en Monitoring nieuwe drugs (CAM) verzocht om een nadere analyse te 

maken over de wetenschappelijke onderbouwing van de plaatsing van 

drugs onder de Opiumwet.  

• Het CAM concludeert in haar rapportage dat: 

o De huidige lijsten systematiek voldoet → MinMMV onderschrijft dit. 

o Een ‘lichte beoordelingsprocedure’ wijst uit dat het 

gerechtvaardigd is dat de geselecteerde middelen op één van de 

lijsten van de Opiumwet staan. Er is geen nieuwe risicobeoordeling 

benodigd. Voor MDMA is er de overweging om in een volledige 

risicobeoordeling dieper in te gaan op de beschikbare informatie 

van MDMA. Er is meer inzicht gewenst in hoe de risico's van het 

gebruik van MDMA zich verhouden ten opzichte van die van 

andere drugs. Voor LSD geldt een relatief lage schadelijkheid en 

laag verslavingspotentieel ten opzichte van andere stoffen op lijst 

I. Dit zou onderzocht kunnen worden in een risicobeoordeling, 

maar deze is gezien de lage prevalentie van LSD niet urgent. 

→ MinMMZ volgt advies CAM en wil de positie van LSD op lijst I 

ongemoeid laten.  

→ MinMMZ wil de suggestie mbt MDMA meenemen in de reactie op  

het advies van de Staatscommissie MDMA. Dit is aan een volgend 

kabinet.  

 

NB. Het advies van de Staatscommissie wordt op 6 juni aan 

de MinMMZ aangeboden. De beleidsreactie zal vanuit VWS 

aan de Kamer worden gestuurd (maar wordt uiteraard met 

ons afgestemd) aangezien de opdracht van de Staatscie 

toeziet op medicinaal gebruik. Mocht een deel van het 

advies, buiten de scope om, toezien op het recreatief 

gebruik van MDMA ligt het in de rede dat de beleidsreactie 

mede namens MinJenV wordt verstuurd.  

 

5. Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

           

De persoonsgegevens van de ambtenaren zijn niet openbaar ter 

bescherming van de persoonlijke levenssfeer. 


